
Video-bestyrelsesmøde onsdag d. 7. April 2021 i Grundejerforeningen Skærbo. 
 

Tilstede: Helle Christiansen, Helle Eskesen, Lars Quistgaard, Michael Johansen, og Kim Kraglund 

(referent). 

1. Kommentarer til sidste bestyrelsesmøde-referat 

• Lars undersøger om der er behov for revneforsegling i vejens asfalt inkl. økonomi.  
Vi tjekker op på næste bestyrelsesmøde om der er behov. 

• Lars har bedt Gartneren om at beskære de 2 træer og buske mellem nr. 556 og nr. 558 

2.  Opfølgning på generalforsamlingen 

• Tilfredshed med generalforsamlingens forløb og mødeafvikling. 

• Vi har fået tilbagemelding fra Skæring Egager. De vil betale 100% af stien. 

• Mht Birkelunden hører Michael om Henriks (nr. 31) kontakt omkring fældning af træer. 
Michael og Lars aftaler snak med Egager og herefter drøftes det ved næste Bestyrelsesmøde 
mht igangsætning af arbejdet (evt. en samlet opgave på sti og fældning) 

3. Status på vedligeholdelsesplanen 
 
Vi har fire hegn/bælter med træer der skal vedligeholdes/beskæres. Hertil kommer de ca. 20 
birketræer der skal skiftes over tid. Vi vil forsøge at lave en fler-års plan for vedligehold også i 
forhold til kontingent. Bliver tema for næste bestyrelsesmøde, hvorefter vi tager Gartneren med i 
dialog. 
 

4. Økonomi 
 
Kontingent blev fastsat til kr. 2.500 per matrikel. Michael udsender opkrævning. 
 

5. Container - juni og august 
 
Michael bestiller container til uge 25 (fredag til søndag). Husk kun haveaffald, ikke større træer. I 
August bliver det uge 33 (fredag til søndag). 
 

6. Evt. 

• Fremtidige møder - Rækkefølge: Lars (d. 9/6 kl. 19:30) - Helle E - Kim - Michael - Helle C 

• Knækket flise ved juletræ-pladsen skal skiftes. Lars taler med Gartneren om udskiftning. 


